
ZÁPISNICA č. 3 

Zo zasadnutia Komisie životného prostredia a verejného poriadku pri MsZ v Senci konaného 

dňa 21.2.2023 o 16.00 hod. 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny. 

PROGRAM: 

1. Schvaľovanie dotácie v rámci Výzvy 8/2023 – Podpora aktivít v činnosti smerujúcich

k ochrane a zlepšeniu životného prostredia.

2. Pripomienky a stanovisko komisie k urbanistickej štúdií Slnečné jazerá.

3. Rôzne :

a.) Diskusia / návrh aktivít a návrh pozvaných subjektov pre udalosť Deň Zeme.

b.) Všeobecná správa o verejnom poriadku.

c.) Možnosti úprav obmedzenia parkovania Kollárova za okresným úradom.

d.) Návrh opatrení v oblastiach, kde je častý výskyt čiernych skládok.

e.) Vyjadrenie p. Hlaváča k listu – sťažnosť na hluk a časté výtržníctvo v bufete

u Anulky.

f.) Vyjadrenie pána Hlaváča k oznámeniam o čiernych stavbách a aké sú postupy MP.

Dňa 21.2.2023 o 16:00 hod. sa konalo zasadnutie Komisie životného prostredia a verejného 

poriadku pri MsZ v Senci. Zasadnutia sa zúčastnili členovia a hostia podľa prezenčnej listiny. 

Otvorenie 

Prítomných členov komisie a hostí privítal predseda pán David Tengeri a oboznámil všetkých 

s programom zasadnutia. 

1. Schvaľovanie dotácie v rámci Výzvy 8/2023 – Podpora aktivít v činnosti smerujúcich

k ochrane a zlepšeniu životného prostredia.

Pán Tengeri predstavil jednotlivé projekty do tejto výzvy: 1. Biodiverzita v záhrade, 2. Mobilný 

Swap – bezplatná výmena oblečenia, 3. Stromová Alej – Malý Biel – 2. Etapa. Maximálna 

suma pre jednotlivé projekty nemôže byť viac akou je suma, ktorú dali žiadatelia.  

Pán Maglocký len upozornil na to, že projekt Biodiverzita v záhrade je finančne 

poddimenzovaný na rok 2023 a ak by chceli pokračovať v budúcom roku 2024 tak aby sa 

nestalo, žeby nemohol tento projekt pokračovať. Pre Mobilný Swap členovia komisie 

v hlasovaní znížili sumu v priemere na 1250 eur. Dobrovoľníci v rámci tohto projektu by 

nemali byť planení. Za dobrovoľníkov nemožno považovať platených brigádnikov.  Pri 

projekte Stromová Alej – Malý Biel členom komisie chýbala lokalizácia, kde budú vysadené 

ďalšie stromy v tejto lokalite. 

Predseda komisie pán Tengeri upozornil na to, že ak sú nejaké výhrady k výzve, treba si ich 

poznačiť a pri prácach na výzve pre rok 2024 zapracovať do novej výzvy. Schvaľovanie výziev 

pre rok 2024 bude s najväčšou pravdepodobnosťou v októbrovom mestskom zastupiteľstve. 



 

Návrh uznesenia č. 1/2023 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku pri MsZ v Senci súhlasí s návrhom výšky 

dotácií finančných prostriedkov prostredníctvom E – grantu nasledovne: 

 

1. Projekt “Biodiverzita v záhrade“  -  522 Eur 

2. Projekt „Mobilný SWAP – bezplatná výmena oblečenia – 1250 Eur 

3. Projekt „Stromová Alej – Malý Biel – 2. etapa – 1600 Eur 

 

Hlasovanie: 

 

Počet zúčastnených členov na zasadnutí Komisii životného prostredia a verejného poriadku zo 

dňa 21. 2.2023: 8 členov z 9 členov. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 2/2023 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku súhlasí s odporúčaním presunu zvyšných 

finančných prostriedkov z Výzvy 8/2023 Podpora aktivít v činnosti smerujúcich k ochrane 

a zlepšeniu životného prostredia na Útvar verejnej zelene, údržby a čistenia mesta 

prostredníctvom zmeny rozpočtu. 

 

Hlasovanie: 

 

Počet zúčastnených členov na zasadnutí Komisii životného prostredia a verejného poriadku zo 

dňa 21.2.2023: 8 členov z 9 členov. 

 

Za: 8 

Proti : 0 

Zdržali: 0 

 

 

2. Pripomienky a stanovisko komisie k urbanistickej štúdií Slnečné jazerá.  

 

Pán Tušer z útvaru stratégie a útvaru mesta predstavil členom komisie Návrh zadania 

územnoplánovacieho podkladu Urbanistickej štúdie rekreačnej zóny Slnečných jazier – 

Senec. Hlavným cieľom rozvoja územia Slnečných jazier je dobudovanie občianskej 

vybavenosti, športových plôch a rekreačných zón. Zároveň je cieľom UŠ zvýšiť úroveň 

poskytovaných služieb návštevníkom športovo rekreačného areálu, ako aj zlepšiť technickú 

infraštruktúru, vrátane dopravného napojenia areálu na verejné komunikácie. 

Pred spracovaním návrhu zadania bol spracovaný Komplexný urbanistický rozbor riešeného 

územia, ktorý reflektuje aktuálny stav funkčného využitia a priestorového usporiadania budov, 

objektov a plôch, ako aj identifikoval všetky relevantné limity i známe rozvojové zámery 

riešeného územia. Výstupom tejto etapy bola identifikácia problémov, prípadných stretov 

záujmov, ako aj potenciálov na riešenie UŠ. 

 



V diskusií predseda komisie p. Tengeri poukázal na to, že v rámci návrhu pre UŠ chýbajú 

výbehy pre psov v rámci areálu Slnečných jazier. Pani Némethová upozornila, že nie všetci 

obyvatelia súhlasia s venčením psov v rámci areálu Slnečných jazier.  

Pán Tengeri zdôraznil, že pláže na Slnečných jazerách by mali mať vyhovujúcu občiansku 

vybavenosť.  

Pán Maglocký poukázal na to, že k návrhu pre UŠ by táto komisia mala pristupovať práve 

z pohľadu životného prostredia a verejného poriadku. Taktiež upozornil na to, aby UŠ rátala 

s tým, že môže spadnúť nadmerný úhrn zrážok a aby na to boli Slnečné jazerá pripravené. Pre 

vybrané plochy by mali mať zadefinované minimálny koeficient zelene. Na návrh predsedu 

komisie pána Tengeriho stanoviť vyšší koeficient zelene aspoň medzi piatym jazerom a obcou 

Réca v UŠ reagoval pán Tušer odpoveďou, že do takých detailov sa UŠ nespracováva v procese 

zadania, ale je možné dať do zadania požiadavku na minimálnu rozlohu napr. parkovej súvislej 

výsadby, ale treba dať presne definovanú požiadavku. 

Pán Maglocký ešte upozornil, že treba dbať aj na druh drevín a ich vzdialenosť od vodnej 

plochy, nakoľko lístie, ktoré padá do jazera tiež významne znečisťuje. 

Pani Némethová upozornila na to, že Slnečné jazerá vysokú hustotu zástavby a teda by sa 

v tomto trende z jej pohľadu nemalo pokračovať. 

Pán Tušer sa vyjadril k diskusii, že väčšina pripomienok, ktoré členovia komisie predniesli už 

sú súčasťou návrhu zadania pre UŠ.  

Komisia sa nakoniec zhodla, že opodstatnená pripomienka pre UŠ je práve výbeh pre psov. 

 

Návrh uznesenia č. 3/2023 

 

Komisia život prostredia a verejného poriadku berie na vedomie návrh zadania Urbanistickej 

štúdie mesta Senec s pripomienkou, že do tejto štúdie odporúča zapracovať výbehy pre psov. 

 

Komisia požadujeme predloženie variatného riešenia návrhu urbanistickej štúdie do komisie. 

 

Hlasovanie: 

 

Počet zúčastnených členov na zasadnutí Komisii životného prostredia a verejného poriadku zo 

dňa 21. 2.2023 : 8 členov z 9 členov. 

 

Za: 8 

Proti : 0 

Zdržali: 0 

 

3. Rôzne : 

 

a.) Diskusia / návrh aktivít a návrh pozvaných subjektov pre udalosť Deň Zeme. 

- Tajomníčka komisie predstavila a zároveň pozvala členov komisie na pripravovanú akciu  

Deň Zeme, ktorá sa má konať 19.4.2023 pred MsKs. Člen komisie pán Kubala prejavil záujem 

prispieť prezentáciou pestovania Aloe. 

 

b.) Všeobecná správa o verejnom poriadku. 

- Náčelník mestskej polície pripravil správu z dôvodu jeho neprítomnosti pre predsedu komisie, 

ktorý ju predniesol na stretnutí komisie ostatným členom. 

 

 

 



c.) Možnosti úprav obmedzenia parkovania Kollárova za okresným úradom. 

-  Náčelník sa k tejto téme vyjadril v správe, ale došlo k nedorozumeniu s predsedom komisie 

a preto sa k tejto téme ešte komisia vráti. Pán viceprimátor Gubáni, oboznámil členov komisie 

o téme parkovacej politiky o výstupoch budú komisiu informovať. 

  

d.) Návrh opatrení v oblastiach, kde je častý výskyt čiernych skládok. 

- Tajomníčka komisie poukázala na to, že riešením nie sú fotopasce v prípade čiernych skládok 

na opakujúcich sa miestach. Fotopasce neposkytujú dostatočné informácie, kto skládku založil 

a zároveň je to aj veľmi nákladné riešenie. 

 

 

 

e.)Vyjadrenie p. Hlaváča k listu – sťažnosť na hluk a časté výtržníctvo v bufete u Anulky.                                

- Mesto Senec riešilo tento problém a malo sedenie s majiteľmi bufetov ohľadom živej hudby 

v areáli Slnečných jazier.  

 

f.) Vyjadrenie pána Hlaváča k oznámeniam o čiernych stavbách a aké sú postupy MP. 

-  Predseda komisie pán Tengeri poukázal na osadenie betónových stĺpov na Slnečných jazerách 

– Sever. Tie boli odstránené. 

 

 

Ing. David Tengeri 

predseda komisie životného prostredia a verejného poriadku 

 

 

Vypracovala: Mgr. Miriama Ďurčeková, tajomníčka Komisie životného prostredia a 

verejného poriadku 


